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Liberec ztratil jednu ze svých sportovních legend 
 

 
 

 

 
 
 
Dnes se nejen Liberec, ale celý sportovní svět rozloučí s jedním z velkých mužů, kteří celý život pracovali pro 
sport v jeho původním antickém pojetí. Tedy pro sport, ve kterém se rozvíjí nejen tělo, ale také duch, kde 
není důležité vyhrát, ale zúčastnit se a kde fair play a přátelství mají stálé a neměnné hodnoty. Liberec 
ztratil Miloslava Bělonožníka, prvního českého skokana, který překonal stometrovou hranici, ale mimo jiné 
také autora ještědských můstků.  
 
Měl jsem to štěstí a poznal Miloslava Bělonožníka osobně. Byl to opravdu výjimečný, ale skromný muž pevných 
zásad, z něhož sportovní duch vyzařoval ještě po jeho devadesátce. Měl jsem příležitost několikrát s ním 
hovořit o stavbě našich můstků, o tom, jak je plánoval i stavěl a jak prožíval celou jejich historii až do jejího 
naplnění při loňském mistrovství světa, na které se pan Bělonožník velmi těšil. Dočkal se. Jeho můstky zazářily 
do světa opravené jako nikdy před tím.  
 
Liberec a my všichni bychom si měli vážit těchto obyčejně neobyčejných lidí, jako byl Miloslav Bělonožník. 
Není přitom vlastně ani tak podstatné, jakých sportovních výsledků dosáhl, ale spíše to, jaký život žil a jaké 
poselství za sebou zanechal.  
 
A nejen to – neměli bychom na ně nikdy zapomínat, protože jsou těmi pravými stavebními kameny naší 
společnosti. Je možné přijít o vše, ale ne o ideály a myšlenky těch, kdo našemu městu něco opravdového 
předali.  
 
Proto jsem rozhodl, že v malou upomínku na Miloslava Bělonožníka bude ve Skokanském areálu Ještěd 
umístěna deska, která zásluhy tohoto propagátora skokanského lyžování o jejich existenci důstojným 
způsobem připomene. Liberec na Miloslava Bělonožníka a jeho zásluhy o rozvoj města a skokanského sportu 
nezapomene.  
 
 
 
Váš Jiří Kittner  
 

 

 

 

 

 

 

V Liberci 20. ledna 2010 
 


